
Amendement lv.A.1

1 De investering die uiteindelijk nodig is om een 2'waterveld te realiseren, is afhankelijk van de keuze van de

ondergrond/fundering. Er zou mogelijk volstaan kunnen worden met een extra investering van € 150.000

Onderwerp: Vervanging hockeyvelden

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 1 november 2017,

Constaterende dat:
o ln de Begroting2OlS wordt voorgesteld veld 1 en 2 te vervangen, waarbij v.w.b. de

investering ten bedrage van € 837.280 is uitgegaan van 1 waterveld en 1 semi-
waterveld

Overwegende dat:
o KIWA/ISA stelt dat renovatie van veld 1 en 2 noodzakelijk is
o Semi-watervelden in het verleden voor uitzonderlijk hoge onderhouds- en

herstelkosten hebben gezorgd
. Semi-watervelden nauwelijks meer worden aangelegd (onder andere) om de reden

zoals hiervoor genoemd
. Volgens KNHB watervelden de "standaard" zijn bij topverenigingen, zoals HV Weert
o Watervelden noodzakelijk zijn om de gewenste (verdere) professionalisering van HV

Weert te kunnen realiseren
. De prestaties van de teams van HV Weert bijdragen aan de profilering van Weert als

sportstad
o lnvesteringen in (buiten-)sportaccommodaties duurzaam moeten zijn met zo laag

mogelijke onderhoudskosten

Wijzigt de begroting 2018 als volgt:
o Veryangingsinvestering 24 Vervanging kunststof grasmatten hockey veld 1 en 2 ten

bedrage vãn € 837.280 te verhogen met maximaal € 300.0001,
. De kapitaalslasten ten bedrage van € 66.285 te verhogen met maximaal €.23.750

zodat vervanging door 2 watervelden kan worden gerealiseerd

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie WD,

W. van Eiik



Portefeuillehouder F. van Eersel Akkoord Afdeling OG

Opsteller reactie: I. Linssen
Afgestemd met: OCSW en R&E

Programma 1

Nummer Motie of
amendernent:

IV.A.1

Partij WD, Juist 495, WL

Motie/amendement
a

a

Vervangingsinvestering 24 Vervanging kunststof grasmatten hockey veld 1 en 2 ten bedrage van
€ 837.280 te verhogen met maximaal € 300.000 ,
De kapitaalslasten ten bedrage van € 66.285 te verhogen met maximaal €23.750

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
. Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Voor HV Weert geldt dat één waterveld voldoende is om het ambitie- en competitieniveau van HV Weert
te faciliteren. Daarom is ervoor gekozen om van de twee te renoveren velden één veld om te vormen naar
een waterveld. Het tweede veld wordt als semi-waterveld uitgevoerd. Het realiseren van een tweede
waterveld is in aanleg fors duurder en vanuit de behoefte gezien niet noodzakelijk. Hierover is destijds
ook overeenstemming bereikt met de hockeyclub.

Een semi-waterveld brengt kosten voor onderhoud (algenbestrijding) met zich mee en ongemakken in het
gebruik, De structurele kosten voor onderhoud kunnen verlaagd worden door de realisatie van een tweede
waterveld. Omdat de realisatie van een tweede waterveld echter vraagt om een aanzienlijke aanvullende
investering wordt de motie ontraden.



E@

AMENDEMENT tv.A.2

Onderwerp: Bosuil

De raad van de gemeente Weert in vergadering bÜeen d.d. 1 november 2077,

Overwegende dat:

. er bíj het vaststellen van de kadernota een amendement ís aangenomen waarin het college

wordt opgedragen om voor de begroting 2018 te onderzoeken in hoeverre op een andere

wijze kan worden voorzien in nieuwbouw van kantoorruimte voor MC De Bosuil;

o het college van meníng is dat nieuwbouw van kantoorruimte op deze locatíe toch

noodzakelijk is omdat zij een direct verband houdt met de programmering, pr en inrichting

van de zaal en podium;
. voor de hierboven genoemde activiteiten geen kantoorruimte in De Bosuil noodzakelijk is;

o het college aangeeft dat er voor de kaartverkoop al een extra ruimte gebouwd wordt ten

behoeve van veiligheid;
o het daarom niet nodig is extra kantoorruimte hiervoorte realíseren;

o ook het huidige kantoor gebruikt kan worden voor het ontvangen van

artiesten/ma nagement;
. eventuele addítionele kantoorruimte elders in Weert ruimschoots voorhanden is.

Wijzigt het voorstel als volgt:

L. Past de tekst bij de toelichting bij prioriteit 9 op pagina 49 als volgt aan: de laatste twee

zinnen worden vervangen door "Uitbreidíng kantoorruimte is niet noodzakelijk op deze

locatie. Daardoor kunnen de kosten voor uitbreiding verder naar beneden toe bijgesteld

worden tot een bedrag van € 106.500,="
2. Past de bedragen in de tabellen op pagina 38 en 44 hierop aan.

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractíe D66,

Marie-M ichèle Stokbroeks



Portefeu illehouder: Geert Gabriëls Akkoord Afdeling OCSW

Opsteller reactie: Madelon van Hoef
Afgestemd met Roel Deneer

Marianne van de Ven

Programma: 4. Participatie

Nummer Motie of
amendement:

IV,A,2

Partij: D66 Weert

Motie/amendement
Het realiseren van extra kantoorruimte op locatie Bosuil is niet noodzakelijk. Eventuele additionele
kantoorruimte is etders in Weert ruimschoots voorhanden. De prioriteit 9 (uitbreiding Bosuil) kan door het
r¡iet realiseren van de kantoorruimte naar beneden toe bijgesteld worden tot een bedrag van € 106.500,-

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
De uitbreiding zoals opgenomen bij prioriteit 9 is bedoeld om een totaalpakket aan knelpunten bij de
Bosuil op te lossen (entree, garderobe, kantoorruimte). Als de uitbreiding van de kantoorruimte uit het
plan wordt gehaald, is er sprake van een halve oplossing. Dit is n¡et wenselijk. Stichting Muziekcentrum
De Bosuil heeft ons voldoende overtuigd van de noodzaak van voldoende / extra kantoorruimte op de
locatie van De Bosuil:

. De kantoorwerkzaamheden betreffen niet alleen administratieve en boekhoudkundige
werkzaamheden, maar houden direct verband met de activiteiten die in de Bosuil plaatsvinden.
Medewerkers van de stichting zijn gedurende de dag gelijktijdig bezig met diverse
werkzaamheden die verband houden met de activiteiten waarbij zeer regelmatig onderling contact
en overleg plaatsvindt. Denk daarbij aan programmering, PR en reclame, inrichting van zaal en
podium voor activiteiten, inzet van en overleg met vrijwilligers etc.;

. De organisatie is klein (zes medewerkers waarvan één coördinator/leidinggevende). In relatie tot
de flexibele inzetbaarheid van alle medewerkers en de aansturing door één coördinator is het niet
werkbaar om verspreid over twee of meer locaties te moeten werken;

. De Bosuil is op werkdagen geopend voor het kopen/afhalen van concerttickets. Op deze
momenten dient ook personeel in het kantoor van de Bosuil aanwezig te zijn,

. De Bosuil is op werkdagen geopend voor de ontvangst van artiesten en hun management. Ook
dan moet personeel aanwezig zijn in het kantoorvan de Bosuil. Ook het artiestenmanagement
heeft op deze dagen een werkplek nodig;

. De omvang van de huidige kantoorruimte in de Bosuil is 25 vierkante meter. Deze ruimte doet
dienst als:

o Werkruimte voor 6 personen;
o Vergaderruimte;
o Opslagruimte voor dossiers;
o Printerruimte (1 print-/kopieerapparaat).

Om (weer) te kunnen voldoen aan de geldende arbo-eisen is minimaal een verdubbeling van het
aantal vierkante meters noodzakelijk. Het uitbreidingsplan, waarin 25 vierkante meter extra
kantoorruimte is opgenomen, voorziet hierin.

Het realiseren van extra kantoorruimte op locatie betekent voor de gemeente een eenmalige extra
investering van € 38.500,-. De jaarlasten van deze investering zijn slechts € 1.581,- per jaar. Doordeze
kleine extra investerinq wordt voor De Bosuil een totaaloplossing qrygeen halve oplossing geboden.
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AMENDEMENT tv.A.3

Onderwerp: onderzoek topsporthal

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 1 november 2O17,

Overwegende dat:

. er initiatiefnemers zijn om te komen tot een topsport- en evenementenhal in Weert;
o deze om een bijdrage voor een haalbaarheidsonderzoek hebben gevraagd;

o de provincie heeft toegezegd dit onderzoek mee te financieren;
o de gemeente de aanvraag heeft afgewezen;
o Weert provinciaal is aangewezen als een van de gemeenten met een Sportzone;

e Weert recent bij zowel basketball als volleybal in de volle breedte alle mogel'rjke RTC's bij

zoweljongens als meisjes toegekend gekregen heeft (als een van de vier plekken in

Nederland!);
o alleen door trainen echt topsport bedreven kan worden;
o trainen zaalruimte vereist;
. topsporters zich nu regelmatig moeten verplaatsen om plaats te maken voor andere

sporters;
o onderzocht moet worden of in Weert ruimte is voor een topsport- en evenementenhal;
. door realisatie van een evenementenhal Weert een nog aantrekkelijkere woon-en

werkgemeente kan worden.

Wijzigt de begroting als volgt:
t. Voegt toe prioriteit nr. L7.a voor 2018, "Onderzoek naar een topsport- en evenementenhal

in Weert" voor een bedrag van € 15.000,= ten laste van incidentele middelen (algemene

reserve).
2. Als toelíchting bij prioriteit lT.a wordt opgenomen: "Dit onderzoek wordt betrokken bij het

aangekondigde onderzoek naar de toekomstige invulling van sportpark Boshoven (prioriteit

L71."

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie D66,
Jeffreye Vossen



Portefeuillehouder: G. Gabriels
F. van Eersel

Akkoord: Afdeling OCSW

Opsteller reactie: C. van der Kraan
Afgestemd met:

Programma: 4

Nummer Motie of
amendement:

IV.A.3

Partij: D66

Motie/amendement
Wijzigt de begroting als volgt:
1. Voegt toe prioriteit nr. 17.a voor 2018, "Onderzoek naar een topspott- en evenementenhal
in Weert" voor een bedrag van € 15.000,= ten laste van incidentele middelen (algemene
reserve).
2. Als toelichting bij prioriteit 17.a wordt opgenomen: "Dit onderzoek wordt betrokken bij het
aangekondigde onderzoek naar de toekomstige invulling van sportpark Boshoven (prioriteit
L7)."

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Wij hebben duidelijke redenen voor het weigeren van de subsidie voor dit onderzoek (TILS 1337).
1. De aanvraag past niet binnen het gemeentelijke beleid.

De conclusie in de nota binnensportbeleid (vastgesteld door de raad in december 2OI4) dat de

realisatie van een aparte topsporthal financieel niet haalbaar is, is in onze ogen nog steeds correct.
Handhaving van de activiteiten in de gemeentelijke accommodaties leidt niet tot onevenredig hoge

kosten voor gemeente én voor de topsportorganisaties. Dit achten wij van belang aangezien in

Nederland géén cultuur heerst waarin bedrijven en andere organisaties veel geld investeren in de

topzaalsport. Financiering van de activiteiten blijft moeilijk'
2. Regievoering door gemeente

Door de aanvrager(s) is (bij de toelichting van de plannen in februari) aangegeven dat de gemeente
een belangrijke partij is wat betreft de financiering. Breedtesport en onderwijsgebruik dienen mede
kostendragers te zijn. Hierdoor is er (direct of indirect) sprake van een gemeentelijke voorziening die
langdurig in stand dient te blijven. Wij zijn van mening dat de gemeente bij enig onderzoek hiernaar
zelf de regie dient te voeren.

3. Wens kan worden betrokken biivervolg binnensportbeleid
Wij starten in 2018 met het uitwerken van het vervolg van het binnensportbeleid. Hierin dient een

keuze te worden gemaakt over de toekomst van sporthal Boshoven, de huidige accommodatie van het
topbasketbal. Renovatie ofvervangende nieuwbouw is aan de orde. De wensen van hettopbasketbal
kunnen hierbij worden betrokken. Ook kan hierbij de relatie worden gelegd met de ontwikkeling van
andere sportverenigingen, de Open Club Boshoven en de verdere ontwikkeling van Sportzone Weert'

Wij zijn het met u eens dat topsport- en talentontwikkeling zaalruimte vereist. Wel geldt dat het
voortbestaan van deze activiteiten op lange termijn altijd onzeker is. Topsportorganisaties dienen hun

financiering rond te krijgen en het voortbestaan van de RTC's hangt mede samen met bondsbeleid en
provinciaal beleid. Dit beleid is aan verandering onderhevig. De basketbal en volleybalbond heþben
recent gekozen voor halvering van het aantal RTC's. De RTC's in Weert zijn uiteindelijk gehandhaafd,

maar dit had ook de andere kant op kunnen vallen.
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MOTIE tv.M.1

Onderwerp: combinatiefunctionaris

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 1 november 2OL7,

Overwegende dat:
o als resultaten voor de combinatiefunctionaris worden benoemd:

- hogere deelname aan urban sports;
- preventie en terugdringen overgewicht;
- meer sportdeelname door mensen uit kwetsbare groepen, zoals ouderen, gehandicapten

en vluchtelingen;
- hogere instroom in sportverenígingen;

. er 9,3 fte combinatiefunctionaris wordt ingezet om bovenstaande te bereiken;

. er op dit moment geen objectieve resultaatmetingen zijn;

r daardoor niet objectief kan worden vastgesteld of de beoogde resultaten door de inzet van

combinatiefunctiona rissen behaald worden.

Draagt het college op:

Een 0-meting te houden zodat daadwerkelijk kan worden vastgesteld of de beoogde resultaten

behaald worden.

En gaat overtot de orde van de dag,

Fractíe D66,

Jeffreye Vossen



Portefeuillehouder: G. Gabriels Akkoord Afdeling: OCSW

Opsteller reactie: M. Poell
Afgestemd met F. van Beeck

Programma

Nummer Motie of
amendement:

IV.M.T.

Partij D66

Motie amendement
Motie : combinatiefunctionaris

De raad van de gemeente Weert in vergadering bíjeen d.d. 1 november 20!7,
Overwegende dat:
r als resultaten voor de combinatiefunctionaris worden benoemd:
- hogere deelname aan urban sports;
- preventie en terugdringen overgewicht;
- meer sportdeelname door mensen uit kwetsbare groepen, zoals ouderen, gehandicapten
en vluchtelingen;
- hogere instroom in sportverenigingen;
. er 9,3 fte combinatiefunctionaris wordt ingezet om bovenstaande te bereiken;
¡ er op dit moment geen objectieve resultaatmetingen zíjn;
r daardoor niet objectief kan worden vastgesteld of de beoogde resultaten door de inzet van
com binatiefunctiona rissen behaa ld worden.

Draagt het college op:
Een O-meting te houden zodat daadwerkelijk kan worden vastgesteld of de beoogde resultaten
behaald worden.

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie D66,
Jeffreye Vossen

De gemeente geeft, in samenwerking met lokale partners, uitvoering aan de regeling Brede lmpuls
Combinatiefuncties. Hierdoor zijn combinatiefunctionarissen actief in het onderwijs, bij sportverenígingen
en in de buurt, op de terreinen sport, bewegen en cultuur. Evaluatie en monitoring maakt vast onderdeel uit
van de beleidsuitvoering.

Antwoord

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodio
O Ontraden
O Overnemen



Sport, beweeen en gezonde leefstiil:
Periodiek vindt onderzoek plaats om de voortgang te monitoren en inzicht te krijgen in de gezonde leefst'rjl
van de leerlingen. ln 2072 is een O-meting uitgevoerd, in 2015 een vervolgmeting en in 20L7 een tweede
vervolgmeting.

Cultuur:
Dankzij de inzet van de combinatiefunctionaris 'leescoach' is in de eerste helft van 2OL7 de 'Monitor
Bibliotheek op School' afgenomen. Dit is een nulmeting en kan als basis dienen voor toekomstige metingen.

Daarnaast dient vermeld te worden dat er in opdracht van het college B&W uitvoering wordt gegeven aan
een heroriëntatie van de inzet van de combinatiefuncties. Centrale vraag hierbij is 'wat willen we bereiken
en welke inzet is hiervoor nodig?'. De heroriëntatie is een logische stap naar het meerjarig uiwoeren van de
combinatiefunct¡es. Dit traject wordt samen met de lokale partners doorlopen. Voor evaluatie en
monitoring zal ook bij dit traject (en de uitwerking ervan) aandacht bliiven.



Weert

D66

MOTIE rv.M.2

Onderwerp: Swim2Play

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 1 november 2O!7,

Overwegende dat;

o Swim2Play in plaats is gekomen van het schoolzwemmen;

o het van belang is dat alle kinderen in Weert de mogel'rjkheid moeten krijgen om híeraan deel

te nemen;
o de basisscholen uit Tungelroy en Swartbroek op dit moment niet deelnemen aan Swim2Play;

Draagt het college op:

o in gesprek te gaan met de directeuren van basisschool Sint Joannes en basisschool Sint

Laurentius zodat ook deze scholen alsnog hieraan gaan deelnemen.

En gaat overtot de orde van de dag,

Fractie D66,

Marie-Michèle Stokbroeks



Portefeuillehouder G. Gabriëls Akkoord Afdeling: OCSW

Opsteller reactie Roel Deneer Afgestemd met: Peter Verheijen

Programma: 4. Participatie

Nummer Motie of
amendement:

IV,M,2

Partij D66

Motie/amendement
In gesprek te gaan met de directeuren van de basisschool St. Joannes en basisschool St. Laurentius over
deelname aan Swim2Play

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
O Ontraden
X Overnemen

Antwoord:
We willen hierover met de betreffende scholen in gesprek gaan. Niet dat we deelname aan Swim2Play
kunnen afdwingen, maar we kunnen hen wel nogmaals wijzen op het doel en de meerwaarde van

Swim2Play. Zodoende kunnen we hen stimuleren deelname te heroverwegen.

Het zwembad (samen met de scholen verantwoordelijk voor de invulling van Swim2Play) heeft ons reeds
ge1nformeerd over de redenen waarom de betreffende scholen niet deelnemen aan Swim2Play. Deze

informatie kan als basis dienen voor ons gesprek met de scholen.

Ter extra informatie, de redenen om niet deel te nemen zijn:
r Grote verantwoordelijkheid voor de toezichthoudende leerkrachten(persoonlijke aansprakelijkheid)
. Efficiënte swim2play tijd t.o.v. de tijd die men kwijt is aan het vervoer en het omkleden.
. Nadat kinderen in de ochtend gezwommen hebben, zijn ze moe. In de namiddag is de

concentratie veel minder, waardoor er veel effectieve leertijd verloren gaat.
. Tussen de middag is iedereen verplicht om over te blijven vanwege het tijdstip van terugkomst'
. Er wordt nogal wat verwacht van de coördinator Swim2play. De betreffende scholen kunnen hier

niet aan voldoen.
. Over de Swim2play lessen zelf waren de betreffende scholen overigens heel tevreden'

Het zwembad laat tevens weten dat de ervaren knelpunten deels oplosbaar zijn.
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MOTIE

De raad van de gemeente Weert biieen in de vergadering van 1 november 2017 ,

Overwegende dat:
. de raad op 23 november2016 de nota "Herziening subsidiestelsel

wijwilligersorganisaties 2017" inclusief de tarieven voor de sportaccommodaties heeft
vastgesteld, alsmede de "Algemene Subsidie Verordening Weert 20L7";

r de Subsidieverordening nader is uitgewerkt in de Subsidieregeling SportWeert 2017;
. de voetbalverenigingen in Weert jaarliiks subsidie onWangen van de gemeente;
e de tarieven voor het gebruik van de sportaccommodaties bij het vaststellen van de

subsidieverordening zijn verhoogd met 50o/o;

. sportverenigingen aanspraak kunnen maken op een bedrag van € 30,- per jeugdlid dat
de vereniging aantoonbaar op de peildatum heeft;

. op 23 november 2016 een amendement is behandeld om de tariefstijging voor het
gebruik van de voetbalvelden voor alle voetbalverenigingen te beperkentotl2,So/o,
omdat toen al werd geweesd dat verenigingen in financiële problemen zouden komen;

o dit amendement nietis aanvaard;
o de Weerter voetbalverenigingen nu inderdaad de noodklok luiden;
o hun inkomsten drastisch teruglopen doordat het aantal jeugdleden afneemt de KNVB

nieuwe regels stelt waardoor er meer coaches en begeleiders nodig zijn en

investeringssubsidies teruglopen;
o zowel de Algemene SubsidieverordeningWeert2OlT als de Subsidieregeling Sport

Weert 20LTeenhardheidsclausule bevat op grond waarvan het college kan afiriiken van
het subsidiebeleid indien datvoor de subsidieaanwager gevolgen zou hebben die
wegens bijzondere omstandigheden onevenredig zijn in verhouding tot de met de

regelgeving te dienen doelen;
. er thans, zoals hierboven weergegeven, sprake is van biizondere omstandigheden die

onevenredige gevolgen hebben voor de voetbalverenigingen,

Draagt het college op:
1. Aan de voetbalverenigingen in Weert voor 2OI8 op basis van de hardheidsclausule een

extra subsidie per ieugdlid te verstrekken.
2. Hiervoor € 50.000,- te verdelen over de 6 voetbalverenigingen die 50o/o huurverhoging

gekregen hebben met als verdeelsleutel het aantal jeugdleden.

3. De kosten hiervan, groot € 50.000,-, te dekken uit het begrotingssaldo 2018;
4. Voor de jaren na 2018 in overleg met de voetbalverenigingen een structurele oplossing

vinden en de raad hierover uiterlijk in het eerste k¡rn¡artaal 2018 te informeren'

En gaat over tot de orde van de dag

rv.M.3

Fractie DUS Weert,
C. Beenders-van Dooren

Fractie D66,
M.-M. Stokbroeks

D66



Portefeuillehouder: Geert Gabriels Akkoord: Afdeling OCSW

Opsteller reactie: Marianne v/d Ven en Roel Deneer Afgestemd met Patricia Vos

Programma 4. Participatie

Nummer Motie of
amendement:

IV.M.3

Partij D66 en DUS

Motie/amendement
1. Aan de voetbalverenigingen in Weert voor 2078 op basis van de hardheidsclausule een extra

subsidie per jeugdlid te verstrekken.
2. Hiervoor€ 50.000,- te verdelen over de 6 voetbalverenigingen die 50o/o huurverhoging gekregen

hebben met als verdeelsleutel het aantal jeugdleden.
3. De kosten hiervan, groot € 50.000,' te dekken uit het begrotingssaldo 2018
4. Voor de jaren na 2018 in overleg met de voetbalverenigingen een structurele oplossing te vinden

en de raad hierover uiterliik in het eersfe kwartaal 2018 te informeren'

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Op dit moment vindt de evaluatie van het subsidiebeleid plaats. Deze wordt in het eerste kwartaal 2018
aan de gemeenteraad aangeboden. De knelpunten, zoals door de voetbalclubs ervaren, worden in deze
evaluatie meegenomen. Dit betekent dat ze beoordeeld worden op redelijkheid en billijkheid en dat er
indien nodig een passende compensatie wordt voorgesteld'
Wij ontraden het om vooruitlopend op de evaluatie van het subsidiebeleid een uitzondering te maken voor
de voetbalverenigingen en hen nu al te gaan compenseren. Bijkomend risico bij het overnemen van deze

motie is dat ook andere (sport)verenigingen vooruitlopend op de evaluatie een hogere subsidie per
jeugdlid gaan claimen. In dat geval kunnen de financiêle gevolgen nog hoger uitvallen.

Financiële consequenties (bij overnemen motie):
- Eenmalig € 50.000,- in 2018 ten laste van het begrotingssaldo 2018.
- Structureel vanaf 2019 afhankelijk van oplossing zoals bedoeld bij punt 4 van de motie



SP.
Motie IV.],1 .4

Onderwerp: Voor de inwoners

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

. Dit college een organisatieverandering in gang heeft gezet (Weert in Dynamiek);

. Veel van inwoners zelf verwacht wordt, vanuit burgerparticipatie en andere beleidsnotities;

. De openbare ruimte een publiek domein in beheer van de gemeente is, maar
buurtbewoners vaak passende ideeën hebben;

o De aanpassingen van de openbare ruimte een uitgelezen kans vormen inwoners hier van
begin af aan bij te betrekken;

c Zo ook als de wijk op de schop gaat vanwege rioleringswerkzaamheden of het vervangen
van de waterleiding;

. De gemeente de verantwoordelijkheid voor het betrekken van inwoners afschuift op de
aannemers of door het vormen van klankbordgroepjes;

o Hiermee niet al het potentieel van alle inwoners benut wordt;
¡ Dit ook de gemeente als eindverantwoordelijke niet van haar plicht ontslaat inwoners te

informeren en daar zorgvuldig mee om te gaan;
o Gefragmenteerde aanpak en verantwoordelijkheden bij inwoners neerleggen in ruimtelijke

projecten het niveau en kwaliteit onder druk zet;
o Dit tot suboptimale resultaten leidt (rioolwordt vervangen, inwoner moet zelf subsidie voor

afkoppelen hemelwater aanvragen, i.p.v. dit te doen en andere adviezen te geven);
o lnwoners zich uiteindelijk niet betrokken voelen, kansen voor duurzaam beleid gemist

worden.

Spreekt de wens uit dat bij ruimtelijke projecten, zoals het vervangen van de riolering, de
gemeente als eindverantwoordelijke de regie over de communicatie met inwoners op zich neemt.

Draagt het college op:
1. lnwoners actief in alle fasen van een ruimtelijk project te informeren (per huis-aan-huis

brief, e-mail, social media en dergelijke).
2. Dit onderdeel van het communicatieplan te laten zijn en de gemeenteraad binnen een half

jaar te informeren op welke wijze dit vorm krijgt.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie SP,

B. Peterse



Portefeuillehouder Wethouder M. van den
Heuvel

Akkoord: Afdeling Projecten Processen en
Secretariaat

Opsteller reactie Susanne Eurlings
Afgestemd met:

Openbaar Gebied
Ruimte en Economie
Communicatie

Prooramma:1 Woonklimaat

Nummer Motie ef IV.M.4

Partij: SP

Motie#anrendernerrt
Spreekt de wens uit dat bij ruimtelijke projecten, zoals het vervangen van de riolering, de
gemeente als eindverantwoordelijke de regie over de communicatie met inwoners op zich neemt.

Draagt het college op:
1. Inwoners actief in alle fasen van een ruimtelijk project te informeren (per huis-aan-huisbrief, e-

mail, social media en dergelijke).
2. Dit onderdeel van het communicatieplan te laten zijn en de gemeenteraad binnen een half jaar te

informeren op welke wijze dit vorm krijgt.
En gaat over tot de orde van de dag.

Reactie portefeuillehouder in de raad
X Overbodig
O Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
7. Bij de aanpak van ruimtelijk projecten, zoals het vervangen van de riolering, worden de inwoners

binnen het projectgebied vanaf het begin bij de projecten actief betrokken en geïnformeerd.
Gedurende de verdere fasen in het project worden de inwoners voorafgaand de verschillende
beslismomenten nader geînformeerd en zijn zij in de gelegenheid om input te leveren. Dit gebeurt
op basis van interactieye sessles met de direct betrokkenen via klankbordgroepen,
informatieavonden en inloopmomenten. De bekendmaking van de informatiemomenten gebeurt
via diverse kanalen, bewonersbrieven (huis-aan-huisbrieven), sociale media, website van de
gemeentq perspublicatie ed.. De gemeente heeft de eindverantwoordelijkheid over de
communicatie van een project en voert hierover de regie.

2. Tijdens deze informotiemomenten gedurende de voorbereiding, gedurende de realisotie en na de

reolisotie van een project vindt nu al aan alle inwoners ook Ìnformatieverstrekking plaats. Dit geldt
ook over onder andere de nut en noodzaak van afkoppelen en de vastgestelde subsidieregeling.
Deze specifieke informatiemomenten vinden meestal 2 keer in de voorbereidende fase van een
project plaats. Wanneer er aanleiding voor is wordt dit uitgebreid. Deze werkmethode maakt
standaard onderdeel uit van het project gerelateerde communicatieplan.

Gelet op de hierboven gekenschetste werkwijze vinden wij deze motie overbodig. Deze werkwijze sluit
geheelodn op de Omgevingswet die noor alle lijkheid in werking treedt in 2027.



CDA Begroting eorS

fV.M.5
Motie

Onderwerp: beperking huurverhoging buitensportaccommod.aties en zwembad.

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen op 15 november 2O17;

gezien het voorstel van het college van B&W tot vaststelling van de begroting 2018;

ovenregende dat

de raad op 23 novembe¡ 2017 de Subsidieverordening gemeente Weert en de herziening van
het subsidiestelsel heeft vastgesteld;
een bezuiniging op de subsidies onderdeelwas van de heziening;
hierbij de huurtarieven voor de buitensportaccommodaties met 50% zijn verhoogd, verdeeld in

twee stappen voor 2017 en2018:
voor de huur van het zwembad voor ZPC Ðe Rog en Reddingsbrigade Weert een verhoging is
doorgevoerd, eveneens in twee stiappen, die voor de verenigingen een grote kostenstijging
veroorzaakt;
de verenigingen die gebruik maken van de buitensportaccommodaties en de twee
watersportverenigingen in verhouding een heel groot nadeel van de bezuiniging ondervinden;
de financiële noodzaak om de verhoging door te voeren niet meer aanwezig is;

draagt het college op om

af te zien van de tweede stap van de huurverhoging buitensportaccommodaties voor het
verenigingsgebruik en van de tweede stap huurverhoging zwembad voor ZPC De Rog en
Reddingsbrigade Weert;
de minder inkomsten kunnen worden gedekt uit de hogere algemene uitkering uit het
gemeentefonds als gevolg van de septembercirculaire (€ 98.144) waaryoor een voorstel ter
kennisname is overgelegd;

en gaat over tot de orde van de dag.

Fractie CDA-Weert

H. Stribos



Portefeuillehouder: G. Gabriels Akkoord: Afdeling OCSW

Opsteller reactie C, van der Kraan
Afgestemd met

Proqramma 4

Nummer Motie of
amendement:

IV.M.5

Partij CDA

Motie/amendement
Afzien van tweede stap in de huurverhoging van de buitensportaccommodaties voor het
verenigingsgebruik en van de tweede stap van de huurverhoging zwembad voor ZPC De Rog en
Reddinosbrioade Weeft.
Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
x Ontraden
O Overnemen

Antwoord

De buitensportverenigingen en de zwemverenigingen zijn bij de herziening van de tarieven niet benadeeld
ten opzichte van andere sportverenigingen. Er is voor alle accommodaties gekozen voor aansluiting van
de tarieven bij de gemiddelde tarieven in de regio. Bij de buitensportvoorzieningen en het zwembad was
er een groter verschil met deze gemiddelde tarieven in de regio dan bij de binnensportvoorzieningen. Dit
heeft daarom geleid tot een procentueel hogere huurverhoging voor de buitensportaccommodaties dan
voor de binnensportaccommodaties en het zwembad. Door de tariefverhoging voor de
buitensportverenigingen en de Rog en Reddingsbrigade nu deels teniet te doen, geldt dat er wel weer
wordt gemeten met verschillende maten.

De voetbalverenigingen en de Rog hebben bij de vaststelling van het beleid aangegeven dat het nieuwe
beleid voor hen leidt tot problemen. Uw raad heeft er toen niet voor gekozen om het beleid aan te passen,
maar wel gevraagd om het beleid te evalueren en hierbij als evaluatiepunten de tariefstijging van de
voetbalvelden en de zwemlessen nog eens goed te beoordelen. Dit proces loopt. De evaluatie van het
subsidiebeleid wordt in het eerste kwartaal van 2018 aan de gemeenteraad aangeboden. Wij vinden het
niet logisch om dit proces nu te doorbreken bij de begrotingsbehandeling. Wij ontraden daarom deze
motie.



CDA
Begroting 2tr18

fv.M.6
Motie

Ondenverp: leefbaarheidsprojecten in wijken en dorpen

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen op 15 november 2O17:

gezien het voorstel van het college van B&W voor de vaststelling van de begroting 2018;

overwegende dat

projecten in voorbereiding zijn die van groot belang zijn voor het dorp en de wijken waarvoor
ze zr¡n bestemd: verbreding basisschool Altweerterheide, herindchting sportpark Boshoven en
realisering wijkaccommodatie Moesel;
deze projecten waarschijnlijk voor 2019 uitvoeringsgereed zijn;
normaliter medio in de kadernota 2019 de projecten met een kostenraming voor de prioriteiten
2019 zouden worden voorgedragen;
in 2018 in verband met de gemeenteraadsverkiezingen geen kademota wordt opgesteld;

spreekt uít dat

de projecten verbreding basisschoolAltweerterheide, herinrichting van sportpark Boshoven en
realisering wijkaccommodatie Moeselmet een kostenraming in de concept-begroting 2019
moeten worden opgenomen, zodat de raad er bij de vaststelling van de begroting 2019 een
besluit over kan nemen;

en gaat over tot de orde van de dag

Fractie CDA

H. Stals



Portefeuillehouder Geert Gabriëls Akkoord: Afdeling OCSW

Opsteller reactie: Roel Deneer
Afgestemd met

Programma 4. Participatie

Nummer Motie of
amendement:

IV.M.6

Partij CDA

Motie/amendement
In 2018 wordt er in verband met de verkiezingen geen kadernota opgesteld. De projecten'verbreding
basisschool Altweerterheide', 'herinrichting sportpark Boshoven'en 'realisering wijkaccommodatie Moesel'
moeten daarom met een kostenraming in de conceptbegroting 2019 worden opgenomen, zodat de raad er
bij de vaststelling van de begroting 2079 een besluit over kan nemen.

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
De 3 projecten die in deze motie worden genoemd, zijn in 2019 waarschijnlijk uitvoeringsgereed. Over
Boshoven en Alterweerterheide heeft de raad al uitspraken gedaan. Over Moesel nog niet. Om die reden
moet deze motie ontraden worden.
Als er uit het prioriteitenbudget 2019 geld nodig is om deze projecten in 2019 daadwerkelijk uit te voeren,
worden deze projecten logischerwijs in de (concept) begroting 2019 als prioriteit voor 2019 opgenomen.
Ook als er in 2018 geen kadernota wordt opgesteld is dit het geval.



,@PviiA
IV.M.8

Motie

Onderwerp: beweging voor de jeugd

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

. de jeugd kampt met overgewicht;

. dit voor een belangrijk deel wordt veroorzaakt door een gebrek aan beweging/spott;

. het wenselijk is dat er op scholen meer uren voor sport worden aangeboden;

Draagt het college op om:
1. in het kader van LEA meer naschoolse arrangementen op het gebied van sport aan te

bieden;
2. Meer ruimte te bieden aan scholen voor extra sportlessen tijdens schooltijd en hierover met

scholen in overleg te gaan
3. het uitbreiden van sportactiviteiten voor jongeren te bespreken in het Platform Weert in

Beweging;
4. de raad over de resultaten te informeren,

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie PvdA,

M. Zaaboul



Portefeuillehouder: Gabriels Akkoord Afdeling:

Opsteller reactie: M.Poell
Afgestemd met: F. van Beeck

Programma

Nummer Motie of
amendement:

IV.lrl.8

Partij PvdA

Motie/amendement
Beweging voor de jeugd.

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,
Overwegende dat:
. de jeugd kampt met overgewicht;
¡ dit voor een belangrijk deel wordt veroorzaakt door een gebrek aan beweging/sport;
. het wenselijk is dat er op scholen meer uren voor sport worden aangeboden;

Draagt het college op om:
f . in het kader van LEA meer naschoolse arrangementen op het gebied van sport aan te
bieden;
2. Meer ruimte te bieden aan scholen voor extra spoftlessen tijdens schooltijd en hierover met
scholen in overleg te gaan
3. het uitbreiden van sportactiviteiten voor jongeren te bespreken in het Platform Weert in
Beweging;
4. de raad over de resultaten te informeren,

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie PvdA,
M. Zaaboul

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
X Overnemen Punt 3 kunnen we overnemen. Punt 1 en 2 overnemen alleen als het gaat om het ¡n de LEA
(heet nu ROJ) aan de orde stellen van de wens van meer spoftactiviteiten

Antwoord:
Als gemeente geven we uitvoering aan beleid en projecten gericht op het voorkomen van overgewicht en
het stimuleren van voldoende beweging onder jongeren. Onder meer de combinatiefuncties en Jongeren
Op Gezond Gewicht.

Combinatiefuncties
De gemeente geeft, in samenwerking met lokale partners, uitvoering aan de regeling Brede Impuls
Combinatiefuncties. Hierdoor zijn combinatiefunctionarissen onder andere actief in het basis- en
vooftgezet onderwijs, als vakdocent Lichamelijke Opvoeding.

Heroriëntatietraject
In opdracht van het college B&W wordt uitvoering gegeven aan een heroriëntatie van de inzet van de
combinatiefuncties. Centrale vraag hierbij is'wat willen we bereiken en welke inzet is hiervoor nodig?'.
Een logische stap; er is de afgelopen jafgn immers veel goed werk gedaan maar er ziin veel



ontwikkelingen op het gebied van gezondheid, leefstijl, sport en bewegen (ditzelfde geldt uiteraard voor
cultuur). Mogelijk worden er nieuwe overwegingen gemaakt als het gaat om inzet van de
combinatiefunctionarissen, dit naar aanleiding van ambities, doelstellingen en ontw¡kkel¡ngen. Ook de
.-.-!.-.!¡.1 -- L -! -À:--. -l---- - --- l-:- l- ^¿:jJ aLr: J-(JiltwrKKeilfrg vcrf r ucrgdf f dilgef ileilLsil cil ileL sLrriluref sf r vcilr Kilrugf eil up ¿eef JU¡rgs reerLUu (uu ue
kinderopvang) is een belangrijke die in dit kader wordt meegenomen. Vanzelfsprekend wordt hierbij
overleg gevoerd met het onderwijs en het platform Weert In Beweging. Het gehele heroriëntatietraject
wordt samen met de lokale partners doorlopen.

JOGG
Daarnaast is het goed te benoemen dat Weert'JOGG (Jongeren Op Gezond Gewicht) gemeente'is en
vanuit die hoedanígheid een combinatiefunctionaris in het werk heeft gesteld om gezonde leefstijl bij
kinderen te stimuleren. Dit gebeurd in nauwe samenwerking met het onderwijs en overige lokale
organisaties (o.a. Punt Welzijn, platform Weert in Beweging). De gemeente heeft ambtelijk gezien korte
lijnen met de JOGG combinatiefunctionaris en is nauw betrokken bij inhoudelijke dossiers. JOGG maakt
onderdeel uit van de het beleid Combinatiefuncties, evenals de ambtelijke en bestuurlijke betrokkenheid
bij platform Weert In Beweging

Resumé
De ingebrachte punten maken onderdeel uit van het'herorientat¡etraject Combinatiefuncties'. Afhankelijk
van inhoudelijke keuzes in het traject en wijzigingen dient besluitvorming door het college plaats te
vinden. De raad wordt hierover


